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Kårstyrelsens sammanträde nr 509 
Mötesdatum: 2022-10-30 Mötestid: 18:30 Plats: Lokalen Vanadis 

Närvarande: Patrik ”Moberg” Anelli, Konstantin Josefsson, Viktor Insulander samt Alban Kjellgren 

Axlund. 

 

1. KS öppnande 

Patrik Anelli öppnade mötet.  

2. Val av justeringsperson samt sekreterare 

Mötet väljer Konstantin till sekreterare och Viktor till justeringsperson 

3. Justering av röstlängd  

Det fastställdes att vi är beslutsmässiga.  

4. Fastställande av föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställdes med följande tillägg:  

Ny punkt 6a ”Läger 2024” 

Ny punkt 8½ Sofias äskande för kurs 

Övrig punkt från Alban om uthyrning av lokal 

5. Genomgång av föregående protokoll, 504, 505, 506, 507 samt 508 

KS 505 läggs till handlingarna. 

6. Kompletterande val och förändringar 

KS väljer Daniel Carlryd och Maja Perisic som ledare på Krypet.  

För Kårläger 2024 väljs Harald Tydén som kårlägerchef. 

7. Arbetsfördelning kårstyrelsen 

Punkten tas inte upp. 

8. Äskande Utmanarna VINER övernattning Påta 

Diskussionen till början handlar om Skrov/Viner och att båda oftast vill vara på Pettersberg 

samma helg i december. Frågan anses vara principiell viktig då vissa ser risken att fler 

avdelningar i framtiden äskar stöd från kåren. KS enas till slut om att godkänna att KIG får 

2500 kr i bidrag till sin övernattning på Påta 

9. Sofias äskande för kurs  värdebaserad ledaskap 

Sofia äskar 50% för kurs värdebaserad ledarskap. Kursen kostar 5400 och Sofia äskar 2700 kr. 

I samband med det vill Alban se över kårens policy om hur kåren ger bidrag till deltagare.   
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Alban tycker det kan finnas kurser där kåren kan betala mer. Alban ser till att inkomma med 

ett förslag på hur bidragspolicyn kan förändras.  

KS röstar ja till att betala 50% av Sofias kurs. 

10. Distriktsstämma - rapport 

Gick bra, 9 av 9 delegater var på plats. Majoriteten av det vi ville gick igenom. I övrigt se 

Albans rapport från distriktsstämman som kom via mail. 

11. Scouternas stämma 

Kåren har valt delegater, Simon Ström som ordinarie och Aksel och Moberg som suppleant. 

Stämman hålls 18-20 november. 

12. AL-rådet informerar 

Mötet hölls 25 oktober. Diskussioner handlade mest om kommande avslutningen 10 

december.  

Utmanarna planerar hjälpa till Ljusfesten i Brunnsviken 

Annars gick man igenom läget på avdelningarna. Stingarna/Krypen slås ihop under 

vårterminen. 

13. Kåravslutning 

Planeras för att börja 13:00 10 december. Föräldrarna kan komma från kl 15. 

14. Läger 2022 

a) Spårarscouter – verksamhet – bilaga 1  

Spårarscouter har skickat in lägerberättelse 2022. Läggs till handlingarna. 

b) Upptäckarscouter – verksamhet samt ekonomi 

Intet nytt. Punkten återremitteras. 

c) Äventyrarscouter – verksamhet samt ekonomi 

Intet nytt. Punkten återremitteras. 

d) Utmanarscouter – verksamhet  

Intet nytt. Punkten återremitteras. 

15. Rapporter och meddelanden 

a) Avdelningsrapporter 

4 avdelningar har skickat in avdelningsrapporter 

b) KUL: 

Kom inget från Åsa denna gång. 

c) Lokaler och materiel:  

i. Bredäng: I Bredäng har ny belysningsknapp installerats. Väldigt stökigt i ledarrummet. 

KS tycker det är dags för ”Operation BRedäng”. KIG senast glömde stänga dörren efter 

sitt möte i Bredäng. 
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ii. Vanadis: Patrik har undersökt vidare kring blå klassning av lokalen och pratat med 

stadsmuseet och fått svar att nya parkleken är blåklassad och fick telefon-nr till 

stadsbyggnadskontoret och pratat med dem. Huset kan vara under utredning. Möte 

måndag 31/10 återstår så vi kan reda ut status om blå klassning. Patrik tycker vi ska 

skriva info till alla ledare om status för lokalen så fler vet vad vi behöver hjälp med. 

iii. Material: Material, finns saker i lokalen Vanadis typ 400 anteckningsblock. Alban jobbar 

på att få bort det.  

Ljusblå ledarmärke börjar ta slut. Patrik ska försöka skaffa egna ledarmärken för GVB 

och undersöker hur vi kan beställa dessa. 

d) Pettersberg: 

Diskussion om städning. 

16. Övriga ärenden 

a) 1:advent. Julvaka och julotta. 

Alban tar hand om julotta och julvaka. 1:a advent får Peter eller Patrik ta. 

b) Övrig fråga från Alban avseende uthyrning av lokalen.  

För närvarande säger vi nej till uthyrningar av lokalen. 

17. Infobladet 

- Kåravslutning 

- Stämmorna 

- Scouternas natt 

- Förslag från jubileumsgruppen 

18. KS avslutas 

 

 

 

 

 

____________________________ ____________________________ 

Patrik Anelli Konstantin Josefsson 

Ordförande Sekreterare 

 

 

____________________________ 
Viktor Insulander 
Justeringsperson  

  



 

Protokoll Kårstyrelsens sammanträde nr 509  Sid 4/4 
 

Bilaga 1 – Spårarläger 2022 Lägerberättelse 
 

Vässarö 2022 

Spårarscoutlägret 2022 gick av stapeln på Vässarö den 19-22 juni. Det var 32 scouter från 

Waingunga, 10 scouter från Stingarna och 9 scouter från Krypen. Till det 10 ledare och 8 förälder. 

 

Vi bokade hos Vässarö redan i januari 2022 men fick först besked om att det var fullt. Efter ett par 

dagar fick vi dock besked om att Vässarö skulle arrangera ett Miniscout 3, som vi fick plats på. 

 

Förlägret startade under kvällen den 17 juni från Pettersberg då vi packade material och körde upp 

till Strömsviken. Första natten bodde vi i tält på parkeringen på fastlandet och på morgonen tog vi 

båten över till Vässarö och Östra ängarna där vi hade vår lägerplats. Vi kunde snabbt konstatera att vi 

fått en begränsad yta i och med att det var så mycket andra kårer på ön. 

 

På söndagen kom scouterna med abonnerad buss som gick från Bredäng via innerstan och sen till 

Strömsviken. Sen var lägret igång på riktigt! 

 

Programmet innehöll lägerliv, bad, dagshajk med hajkbomb, trapperspår, olympiad, klättring, 

storlägerbål och kvällsbesök till Markan. Det var sol nästan hela tiden, förutom sista dagen då det 

började regna! 

 

Vi hade trapperspår under förmiddagen samma dag som vi skulle åka hem. Med facit i hand blev det 

alldeles för stressigt. 

 

Tack till alla ledare och scouter för ett bra läger, och ett särskilt tack till Hanna Morian som höll ihop 

matlagningen. 

 

Peter Gustafsson, Lägerchef 

 

 


